
Protokół Nr IX.2011 
z przebiegu obrad sesji Rady Gminy Stare Kurowo odbytej w dniu 22 września 2011r.  
w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Starym Kurowie 
 
 
Rozpoczęcie obrad sesji godz.1305. 
 
W sesji Rady Gminy uczestniczyli: 
- radni wg listy obecności stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu 
- Wiesław Własak – Wójt Gminy 
- Marian Konkowski – Sekretarz Gminy 
- Ewa Dźwigalska – Skarbnik Gminy 
 
 
Ponadto w sesji Rady Gminy udział wzięli:  
- Jan Świrepo – Wicewojewoda Lubuski 
- Monika Lipnicka – Ośrodek Zdrowia Dobiegniew Filia Stare Kurowo 
- Leszek Glezer – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Strzelecko - Drezdeneckiego 
- Elżbieta Kobelak – Dyrektor GZO w Starym Kurowie 
- Joanna Sokolnicka – Dyrektor GOK  
- Wioletta Zakrzewska- Jarmuszkiewicz – Kierownik OPS   
 sołtysi wsi z terenu gminy – wg listy obecności stanowiącej załącznik do niniejszego 
protokołu, mieszkańcy gminy. 
 
1. Otwarcie obrad IX sesji Rady Gminy. 
  
Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Rady otworzył obrady IX zwyczajnej sesji Rady Gminy 
Stare Kurowo w dniu 22.09.2011 r., powitał: Pana Jana Świrepo – Wicewojewodę 
Lubuskiego, Panią doktor Monikę Lipnicką, Leszka Glezera – W-ce Przewodniczącego Rady 
Powiatu Strzelecko- Drezdeneckiego, Pana Wiesława Sawickiego – kandydata na posła RP  
Pana Wiesława Własaka - Wójta Gminy, Pana  Mariana Konkowskiego - Sekretarza Gminy, 
Panią Ewę Dźwigalską – Skarbnika Gminy, sołtysów, dyrektorów szkół, dyrektorów i 
kierowników jednostek organizacyjnych gminy, radnych oraz mieszkańców gminy.  
 
2. Stwierdzenie quorum. 
 
Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że  
na stan 15 radnych, obecnych jest na sesji 13 radnych. Radni nieobecni: Dorota Kapelarz.  
i Joanna Tokarzewska. 
(lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
Z uwagi na wymagane quorum Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że obrady sesji są 
prawomocne, Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  
 
3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
 
Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad sesji  
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Rady Gminy w dniu 22.09.2011 r. i wnioskował o wprowadzenie w pkt. 8) Podjęcie uchwał, 
projektu uchwały nr 6 w sprawie: ustalenia opłaty za świadczenia udzielane przez przedszkole 
publiczne prowadzone przez Gminę Stare Kurowo – projekt uchwały był szczegółowo 
omawiany na posiedzeniach wszystkich Komisji Rady a został przygotowany w związku ze 
skargą Prokuratury Rejonowej w Strzelcach Kraj. na uchwałę Rady Gminy z 10 listopada 
2010 r. w przedmiotowej sprawie. 

Na obrady sesji przybyła radna Dorota Kapelarz. W sesji rady uczestniczy 14 radnych. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych  przyjęła porządek obrad ze zmianą jednogłośnie (14 
głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 0 głosach wstrzymujących się).  

Porządek obrad sesji Rady Gminy po zmianach: 
1) Otwarcie obrad IX sesji Rady Gminy. 
2) Stwierdzenie quorum. 
3) Przyjęcie porządku obrad sesji. 
4) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
5) Informacja Wójta Gminy o pracach między sesjami oraz odpowiedzi na interpelacje  
    i zapytania z poprzedniej sesji.  
6) Interpelacje i zapytania. 
7) Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Stare Kurowo za I półrocze 2011 roku. 
8) Podjęcie uchwał w sprawach: 
  - zmiany uchwały budżetowej na 2011 rok (projekt nr 1 ), 
  - zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stare Kurowo na lata 2011 – 2023  
    (projekt nr 2) 
  - opłat za ustawianie reklam i tablic informacyjnych oraz zasad ich umieszczania (projekt    
     nr 3) 
  - zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Stare Kurowo na lata 2011- 2018 (projekt nr  
    4), 
    - ustalenia oraz zasad udzielania zniżek tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin   
      nauczycieli (projekt nr 5), 
    - ustalenia opłaty za świadczenia udzielane przez przedszkole publiczne prowadzone przez    
      Gminę Stare Kurowo (projekt nr 6). 
9) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
10) Zakończenie obrad sesji. 
 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z poprzedniej sesji był 
wyłożony do wglądu na posiedzeniach komisji, oraz jest do wglądu na dzisiejszej sesji, 
ponieważ nikt z radnych nie zgłosił zastrzeżeń, Przewodniczący poddał pod głosowanie –  
Protokół Nr VIII/2011 z przebiegu obrad sesji Rady Gminy Stare Kurowo odbytej w dniu 
17.06.2011 r.  –  Rada Gminy w obecności 14 radnych bez odczytywania przyjęła protokół 
jednogłośnie (14 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 0 głosach wstrzymujących się). 
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5. Informacja Wójta Gminy o pracach między sesjami oraz odpowiedzi na interpelacje  
i zapytania z poprzedniej sesji.  
 
Pan Wiesław Własak – Wójt Gminy wyjaśnił, że na zgłoszone pytania na poprzedniej sesji 
częściowo udzielono odpowiedzi w trakcie obrad, jednak na niektóre pytania odpowie teraz. 
Do wypowiedzi Pana Karola Wierciucha, który poruszył sprawę działalności Ośrodka 
Zdrowia w Starym Kurowie i śniętych ryb na jeziorze Ciszewo w Łącznicy – Wójt wyjaśnił 
m.in.: Ośrodek Zdrowia został odmalowany, pracuje normalnie i nigdy nie było mowy o tym, 
że zostanie zlikwidowany. Jeżeli chodzi o jezioro w Łącznicy, obecnie nikt nie zgłaszał takiej 
sprawy, problem śniętych ryb był ale dwa lata temu. 
Na pytania zgłoszone przez Pana Krzysztofa Kroplewskiego dotyczące m.in. bezrobocia w   
naszej gminie, wysokości diet dla sołtysów, wysokości prowizji sołtysa Starego Kurowa, 
kompleksu boisk Orliki oraz budynku przy ul. Żymierskiego i ul. Kościuszki, które zagrażają 
bezpieczeństwu , zadłużenia gminy – Wójt m.in. wyjaśnił: problem bezrobocia dotyczy nie 
tylko naszej gminy, ale powiatu a także Kraju. W naszej gminie aktualnie jest 
zarejestrowanych 326 bezrobotnych, co stanowi 7,6%  w stosunku do mieszkańców. 
Jako gmina, która w większości posiada tereny w strefie ochronnej Natura 2000 mamy 
ograniczone możliwości wprowadzania na tym terenie nie tylko przemysłu, ale również 
popularnych ferm wiatraków, chociaż to u nas są tereny najbardziej wietrzne w powiecie. 
Mimo wszystko w br. zarejestrowanych zostało 25 nowych działalności gospodarczych, 
przygotowywane są do otwarcia, jeszcze w tym roku, dwa zakłady pracy: market DINO i 
Stacja Diagnostyczna, trwają prace przygotowawcze do budowy całodobowej stacji paliw. 
Powyższe zakłady na pewno przyczynią się do zwiększenia zatrudnienia w naszej gminie,  
a tym samym zmniejszenia liczby bezrobotnych. 
Sprawa diet sołtysów – obecnie dieta wynosi 110zł miesięcznie za udział w sesjach i 
organizowanych naradach. Wysokość prowizji od zebranych przez sołtysa Starego Kurowa 
podatków wynosi 8%, co za 2010 r. wyniosło 4.132zł., wielkość ta pomimo wzrostu 
podatków, minimalnie co rocznie maleje. 
Na pytanie dotyczące wysokości zadłużenia Gminy, odpowiedziała Pani Skarbnik na 
poprzedniej sesji, prognozy spłat są jawne i są publikowane. Na koniec kadencji 
prognozowane jest zadłużenie w wysokości 3.664 tys. zł, co stanowić będzie proporcjonalnie 
do dochodu gminy ok. 30%, przy obecnych ustawowych możliwościach zaciągania kredytów 
wynoszących 60%.          
Kompleks boisk ORLIKI jest obiektem otwartym, sprawa sposobu wykorzystania kompleksu 
spoczywa wyłącznie na animatorach i nauczycielach. 
Sprawa budynków zagrażających bezpieczeństwu: budynek przy ul. Żymierskiego jest 
monitorowany przez Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego w Drezdenku, jeżeli 
chodzi o budynek przy ul. Kościuszki, z powodu braku zainteresowania właściciela jego 
stanem technicznym, sprawa została zgłoszona przez Inspektorat do Prokuratury. 
W dalszej części wystąpienia Wójt poruszył sprawy m.in. zmiany lekarza w Ośrodku Zdrowia 
w Starym Kurowie, zakończeniu inwestycji budowy wodociągu w miejscowościach 
Głęboczek i Przynotecko – dofinansowanej ze środków Unii Europejskiej za pośrednictwem 
PROW, oraz zakończenie II etapu przebudowy ul. Świerczewskiego dofinansowanej z 
budżetu Państwa w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych. 
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Mniejszą inwestycją realizowaną z własnych środków i już zakończoną było uzbrojenie 7 
działek przy ul. Żymierskiego (doprowadzono wodę, gaz, kanalizację). Przetarg na sprzedaż 
działek odbędzie się w miesiącu listopadzie br. 
(pisemna Informacja Wójta Gminy stanowi zał. do niniejszego protokołu). 
 
6. Interpelacje i zapytania. 
 
Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Rady – na wstępie poruszył sprawę ośrodka zdrowia w 
Starym Kurowie, mimo wielu trudności, po wypowiedzeniu umowy najmu poprzedniemu 
lekarzowi, udało się ponownie uruchomić ośrodek zdrowia. Nadmienił, że przy załatwianiu 
spraw związanych z ośrodkiem zdrowia wójt gminy uzyskał wiele wsparcia 
m.in. od obecnej pani doktor, która się zgodziła na przejecie ośrodka w Starym Kurowie. 
W sprawach, które były załatwiane w Lubuskim Urzędzie Wojewódzkim pomoc uzyskano od 
Wicewojewody Pana Jana Świrepo. Za okazaną pomoc, Przewodniczący złożył 
podziękowania i poprosił o zabranie głosu Panią doktor Monikę Lipnicką. 
 
Pani doktor Monika Lipnicka    
nawiązując do sprawy ośrodka zdrowia zaznaczyła, że gdyby nie pomoc Pana Wójta, 
Przewodniczącego Rady Gminy i W-ce Wojewody, przedsięwzięcie nie byłoby możliwe do 
wykonania, ponieważ takie rzeczy załatwia się w ciągu kilku miesięcy a panom udało się to w 
ciągu niespełna miesiąca. W związku z tym można było otworzyć Filię SP ZOZ w Starym 
Kurowie. Ośrodek obecnie jest na etapie zbierania deklaracji, na dzień dzisiejszy jest 
zebranych około 1 400 deklaracji, natomiast przepisy stanowią w ten sposób, że do 2750 
(limit) zdeklarowanych pacjentów na 1 lekarza, ośrodek może funkcjonować, jako filia i tak 
to zostało zrobione. Jeżeli chodzi o harmonogram przyjęć pacjentów jest najlepszy, jaki mógł 
być zrobiony w tych warunkach. Obecnie prowadzone są jeszcze rozmowy z 2 lekarzami, 
ponieważ dziennie jest bardzo dużo pacjentów, poza tym chodzi również o dostosowanie do 
potrzeb czasu pracy ośrodka. Sprawa kartotek pacjentów – pani doktor Sokołowska miała 
prawo zrobić to, co zrobiła, czyli zabezpieczyła kartoteki. Ze swojej strony na podstawie 
złożonych deklaracji wystąpiła z pismem, do doktor Sokołowskiej i oczekuje na przekazanie 
kart pacjentów.  Na pewno problemem są karty dzieci, a w szczególności karty szczepień, 
ponieważ bez tych kart nie można szczepić dzieci, jednak tu również na podstawie deklaracji 
dzieci wystosowała pismo i ma nadzieję, że kartoteki zostaną przekazane w ciągu 
najbliższego tygodnia.  Podkreśliła, że jest bardzo mile zaskoczona, ponieważ pacjenci są 
wyrozumiali i mili. Będzie się starała, aby ośrodek pracował jak najlepiej. 
 
Pan Jan Świrepo – Wicewojewoda Lubuski       
w swojej wypowiedzi nawiązał m.in. do rzeczy, które są ważne dla gminy a mianowicie  
dobiegającej końca budowie 3 drogi tzw. „Schetynówki”.  Podkreślił, że gmina była poddana  
kontroli w zakresie prowadzonych inwestycji i wypadła bardzo dobrze. Zamówienia  
publiczne przeprowadzane były wzorcowo. W związku z tym podziękował tym, którzy 
sporządzali dokumenty.  
Pan Wicewojewoda kontynuując poinformował, że w bieżącym roku i na lata następne są 
duże kwoty przeznaczone na meliorację. A więc dobrze by było, aby Pan Wójt w rozmowach  

PDF stworzony przez wersję demonstracyjną pdfFactory www.pdffactory.pl/

http://www.pdffactory.pl/
http://www.pdffactory.pl/


-  5  - 
 
z Zarządem Wojewódzkim Melioracji uzgodnił najpilniejsze potrzeby w gminie Stare  
Kurowo. Uważa, że takimi pilnymi sprawami są wszystkie kanały, przepompownie, na 
wyposażenie, których są pieniądze.  
Następna sprawa to jest sprawa związana z wnioskami, które gmina sporządziła i które 
powinny być pozytywnie rozpatrzone. (m.in. budowa świetlicy i remizy w Pławinie a także 
remont kościoła w Starym Kurowie). Postara się, aby do 28.09. przedstawiciele Urzędu 
Marszałkowskiego odwiedzili gminę Stare Kurowo i aby przedyskutowano sprawę realizacji 
wniosków. Rozumie, że gminie co raz bardziej brakuje pieniędzy, oczywiście są pieniądze 
unijne do wykorzystania, ale jest również jakiś próg finansowy, którego gmina nie może 
przekroczyć jeżeli chodzi o zadłużenie. Uważa jednak, że jeżeli tylko istnieje możliwość, to 
należy z niej korzystać i ubiegać się o środki unijne.  W 2012 roku środków unijnych jest 
mniej, dofinansowanie wynosi tylko 30%  a 70% musi dołożyć gmina z własnych środków, 
jednak już na 2013 rok środków unijnych jest znacznie więcej przy mniejszym udziale 
procentowym gminy. Chciałby więc, aby gmina Stare Kurowo z takiej możliwości 
skorzystała. 
Sprawa ośrodka zdrowia i zmiana lekarza, sprawa była bardzo trudna do przeprowadzenia   
m.in. ze względu na procedury (chodziło przecież w tej całej sytuacji o bezpieczeństwo 
pacjentów), ale dzięki staraniom Pana Wójta i Przewodniczącego Rady ta sprawa została 
załatwiona pozytywnie. Podziękował również Pani doktor Lipnickiej za to, że zgodziła się  
rozpocząć pracę w ośrodku zdrowia w Starym Kurowie, życzył aby również pacjenci byli 
zadowoleni i żeby w miarę możliwości stworzyć takie warunki by była dobra dostępność do 
lekarza. Władzom gminy życzył, aby do kasy urzędu przybywało jak najwięcej pieniędzy.    
Pan Wicewojewoda jednocześnie zaznaczył, iż to nie prawda, że w obszarze Natura 2000 nie 
można budować (nie można budować tylko przemysłu ciężkiego) inne rzeczy są dopuszczalne 
jest tylko jeden warunek trzeba stworzyć raport o oddziaływaniu na środowisko. Nie trzeba 
się po prostu bać pewnych spraw tylko próbować, taką rzeczą jest np. budowa wiatraków. 
Na zakończenie Pan Wicewojewoda podziękował za uwagę wszystkim obecnym na 
dzisiejszej sesji. 
 
Pani doktor Monika Lipnicka zabierając głos ponownie, zwróciła się do radnych z prośbą –  
o ile byłoby to możliwe, aby pomóc w doposażeniu ośrodka zdrowia a przede wszystkim 
gabinetu dla dzieci gdzie brakuje wagi do ważenia. 
 
Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Rady podziękował gościom za wystąpienia i ogłosił  
10 minutową przerwę w obradach sesji. 
 
Po przerwie wznowiono obrady sesji. 
 
Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Rady  przedstawił następujące pisma, które wpłynęły do 
biura Rady: 
- pismo Pani Ireny Sobiech skierowane do Przewodniczącego, które dotyczyło 
przeprowadzenia kontroli odprowadzania ścieków do cieku wodnego wzdłuż ul. Leśnej  
i przez jej posesję. Pismo zostało przekazane do Wójta Gminy celem podjęcia dalszych 
działań, ponieważ Rada Gminy nie jest organem kompetentnym do załatwienia tej sprawy. 
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- pismo Spółki Depony Serwis w Nowym Kurowie (byłej firmy Ragn- Sells Nowe Kurowo) 
w której gmina Stare Kurowo posiada 2 udziały i roszczeń Spółki o zapłatę kwoty ponad 400  
tys.zł. z propozycją przeanalizowania propozycji w celu uniknięcia rozstrzygania sporu na   
drodze sądowej. 
- zawiadomienie Lubuskiego Urzędu Wojewódzkiego Wydział Nadzoru i Kontroli o 
wszczęciu postępowania nadzorczego w stosunku do uchwały Rady Gminy Stare Kurowo  
Nr VIII/42/2011 z dnia 17 czerwca 2011r. w sprawie opłat za ustawianie reklam i tablic 
informacyjnych oraz zasad ich umieszczania, ta sprawa będzie uregulowana na dzisiejszej 
sesji, jest przygotowany projekt uchwały, uwzględniający uwagi Nadzoru. 
- skarga Prokuratury Rejonowej w Strzelcach Kraj. skierowana do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Gorzowie na uchwałę Nr XLV/259/10 Rady Gminy Stare Kurowo  
z dnia 10 listopada 2010r. w sprawie opłat za świadczenia udzielane przez przedszkole, dla 
którego organem prowadzącym jest Gmina Stare Kurowo.  
Skarga Prokuratury była przedstawiana na posiedzeniach wszystkich Komisji Rady.  
W wyniku skargi przygotowano również nowy projekt uchwały, który został pozytywnie 
zaopiniowany przez wszystkie Komisje i będzie dzisiaj poddany pod głosowanie Rady.    
- pismo Urzędu Gminy dotyczące pokontrolnego remontu bieżącego obiektu Przychodni 
Lekarskiej, remont wykonała gmina, chociaż z umowy najmu wynikało, że bieżące remonty 
przeprowadza najemca.  
- „Sprawozdanie z realizacji Planu Gospodarki Odpadami dla Gminy Stare Kurowo za lata 
2009 – 2010”. 
- skarga Pani doktor Joanny Sokołowskiej na działanie Wójta Gminy Stare Kurowo w trybie 
art. 227 kodeksu postępowania administracyjnego, skarga była omawiana na posiedzeniach 
komisji Rady, które wnioskowały, aby skargę przekazać do rozpatrzenia przez Komisję 
Rewizyjną Rady Gminy. Po rozpatrzeniu przez Komisję Rewizyjną, wnioskami zajmie się 
Rada. Natomiast do Pani Sokołowskiej zostanie przesłane pismo informujące, że skarga 
została przekazana do Komisji Rewizyjnej.         
Rada w obecności 14 radnych większością głosów (10 głosów za, przy 0 głosach przeciwnych 
i 4 głosami wstrzymującymi się) skierowała skargę na działalność Wójta Gminy do 
rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną. 
 
Pan Wiesław Własak – Wójt Gminy        
nawiązując do sprawy Firmy Ragn- Sells wyjaśnił, że wiąże się to z gruntami, które kilka lat 
temu Spółka nabyła od gminy. Grunty te oczywiście były wycenione przez rzeczoznawcę. Po 
10 latach Firma Ragn – Sells ponownie wyceniła grunty i okazało się, że jest znaczna różnica 
między jedną a druga wyceną i tak naprawdę nie wiadomo z czego to wynika. Uważa, że tę 
sprawę może tylko rozstrzygnąć Sąd, ponieważ gmina nie ma zamiaru płacić za grunty 
poddane ponownej wycenie i wynikającej z tego tytułu różnicy. 
 
Na obrady sesji przybyła radna Joanna Tokarzewska. 
W sesji uczestniczy 15 radnych. 
 
7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Stare Kurowo za I półrocze 2011 
roku. 
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Pani Ewa Dźwigalska – Skarbnik Gminy przedstawiła Uchwałę Nr 472/2011 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 16 września 2011  
roku w sprawie opinii o przedłożonej przez Wójta Gminy Stare Kurowo informacji o 
przebiegu wykonania budżetu Gminy Stare Kurowo za I półrocze 2011r.  
Skład Orzekający RIO pozytywnie zaopiniował przedłożoną przez Wójta Gminy informację 
o przebiegu wykonania budżetu Gminy Stare Kurowo za I półrocze 2011r., dołączając 
stosowne uzasadnienie. 
(kserokopia uchwały RIO w zał. do niniejszego protokołu).  
Ponieważ nikt z radnych nie zgłosił pytań, Przewodniczący uznał, iż Rada Gminy przyjęła 
informację o przebiegu wykonania budżetu gminy Stare Kurowo za I półrocze 2011 roku. 
 
8. Podjęcie uchwał w sprawach:  
 
Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie następujące projekty uchwał, 
które były szczegółowo omawiane na posiedzeniach komisji: 
 
projekt nr 1 uchwała Rady Gminy w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na 2011 rok, 
 
Rada Gminy w obecności 15 radnych przyjęła uchwałę większością głosów (14 głosów za, 
przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się). 
 
projekt nr 2 uchwała Rady Gminy w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Stare Kurowo na lata 2011 – 2023, 
 
Rada Gminy w obecności 15 radnych przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 głosów za, przy 0 
głosach przeciwnych i 0 głosach wstrzymujących się). 
 
projekt nr 3 uchwała Rady Gminy w sprawie: opłat za ustawianie reklam i tablic 
informacyjnych oraz zasad ich umieszczania, 
 
Rada Gminy w obecności 15 radnych przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 głosów za, przy 0 
głosach przeciwnych i 0 głosach wstrzymujących się). 
 
projekt nr 4 uchwała Rady Gminy w sprawie: zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 
Stare Kurowo na lata 2011 – 2018, 
 
Rada Gminy w obecności 15 radnych przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 głosów za, przy 0 
głosach przeciwnych i 0 głosach wstrzymujących się). 
 
projekt nr 5 uchwała Rady Gminy w sprawie: ustalenia oraz zasad udzielania zniżek  
tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin nauczycieli, 
  
radny Artur Della- Valle 
czy są jakieś kryteria ustalania tych godzin? 
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Na powyższe pytanie odpowiedzi udzieliła Pani Elżbieta Kobelak – Dyrektor GZO, która 
m.in. wyjaśniła, że Rada Gminy musi ustalić w formie uchwały zniżkę godzin dla 
nauczycieli, którzy pełnią funkcje kierownicze. Tygodniowe pensum godzin nauczyciela 
wynosi 18, 20 lub 26 godzin, a z racji tego, że nauczyciel pełni jednocześnie funkcję 
dyrektora to pensum musi być obniżone i o tym decyduje właśnie Rada Gminy. Propozycja 
obniżek godzin, którą przedstawiła w projekcie uchwały wynika przede wszystkim z arkuszy  
organizacyjnych, które wcześniej były zatwierdzane przez Wójta Gminy na podstawie 
propozycji dyrektorów szkół. 
Jeżeli potrzebna by była zmiana godzin, to zawsze można ją wprowadzić w drodze zmiany  
uchwały, na wniosek dyrektora szkoły. Oprócz godzin, które dyrektor musi tygodniowo  
przepracować są w tym również tzw. godziny „przy tablicy”. 
 
Pan Jerzy Sudoł Przewodniczący Rady     
każdy dyrektor szkoły i nauczyciel pracuje tygodniowo 40 godzin, przy czym „przy tablicy” 
ma przepracować 18 godzin. Nie można więc mówić, że nauczyciel czy dyrektor, pracuje np. 
tylko 2 godziny dziennie.  
 
Po wyjaśnieniach Rada Gminy w obecności 15 radnych przyjęła uchwałę większością głosów 
(13 głosów za, przy 1 głosie przeciwnym i 1 głosie wstrzymującym się). 
 
projekt nr 6 uchwała Rady Gminy w sprawie: ustalenia opłaty za świadczenia udzielane przez 
przedszkole publiczne prowadzone przez Gminę Stare Kurowo, 
 
Rada Gminy w obecności 15 radnych przyjęła uchwałę większością głosów (14 głosów za, 
przy 1 głosie przeciwnym i 0 głosach wstrzymujących się). 
 
9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
 
Pan Jerzy Sudoł- Przewodniczący Rady 
z uwagi na fakt, że w punkcie 6) porządku obrad „Interpelacje i zapytania”, nie zgłoszono 
żadnych pytań do Pan Wójta, przechodzimy do następnego punktu porządku obrad.  
 
10. Zakończenie obrad sesji. 
 
Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Rady -  w związku z wyczerpaniem porządku zamknął 
obrady IX sesji Rady Gminy Stare Kurowo w dniu 22.09.2011r. 
 
Obrady sesji zakończono o godz. 1410. 
 
W trakcie obrad IX sesji Rady Gminy Stare Kurowo w dniu 22.09.2011r. Rada podjęła 
następujące uchwały: 
 
1) Uchwała Nr IX.48.2011 Rady Gminy w sprawie: zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Stare Kurowo na lata 2011- 2018, 
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2) Uchwała Nr IX.49.2011 Rady Gminy w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na 2011 rok, 
3) Uchwała Nr IX.50.2011 Rady Gminy w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej gminy Stare Kurowo na lata 2011 – 2023, 
4) Uchwała Nr IX.51.2011 Rady Gminy w sprawie: opłat za ustawianie reklam i tablic  
informacyjnych oraz zasad ich umieszczania, 
5) Uchwała Nr IX.52.2011 Rady Gminy w sprawie: ustalenia oraz zasad udzielania zniżek 
tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin nauczycieli, 
6) Uchwała Nr IX.53.2011 Rady Gminy w sprawie: ustalenia opłaty za świadczenia udzielane 
przez przedszkole publiczne prowadzone przez Gminę Stare Kurowo. 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
Protokołowała:                                                                               Przewodniczący Rady 
Insp. ds. samorządu gminy 
(Bożena Warłyho)                                                                               (-) Jerzy Sudoł 
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